
WESTLANDVERSTANDIG

Rondvraag voor de Commissie MO van 26 november 2018

Al eerder zijn vragen gesteld over de situatie rondom ZV Westland en de nieuwe 
vereniging Swimming Stars en de verdeelsleutel van de door de Gemeente te 
betalen bedragen in 2018 en daarna. De wethouder heeft daarover eerder 
aangegeven dat naar rato van leden de gelden verdeeld zouden worden. Daar 
blijkt nu toch weer verwarring over te bestaan.

De vraag is:
Blijft de wethouder erbij dat de toegekende gelden aan ZV Westland naar rato 
van leden zal plaatsvinden?
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